

## SAFETY

السلامة أولاً

## FIRST

### سياسة السلامة والبيئة

- تلتزم المؤسسة بالعمل على حماية صحة وسلامة جميع أفرادها وكذلك المحافظة على البيئة التي نعيش ونعمل فيها وعدم تلويثها بأي شكل من الأشكال.
- تقوم المؤسسة بتأسيس أهداف مناسبة تتعلق بالصحة والسلامة والأداء البيئي ومراجعة التقدم نحوها بانتظام مستمر.
- ستحافظ المؤسسة على مكان صحي وآمن للعمل وأن تكون كيان مرغوب فيه في وسط المجتمع الذي تعمل فيه.
- تكمن سياسة المؤسسة في التعليم والتعلم واستخدام أكثر الوسائل المبتكرة للصحة والسلامة.
- الحرص على استخدام المعدات الوقائية والسلامة الشخصية خلال العمل.
- التأكيد على المفاهيم المتعلقة بالسلامة المهنية والتوعية بها ويكون ذلك من خلال فني السلامة المهنية في موقع العمل.

### Safety and Environment Policy

- Our organization is committed to protecting the health and safety of all its members, as well as preserving the environment in which we live and work and not pollute it in any way.
- The organization sets appropriate targets for health, safety and environmental performance and reviews progress towards them on an ongoing basis.
- The organization will maintain a healthy and safe place to work and will be a desirable entity within the community in which it operates.
- It is the organization's policy to teach, learn and use the most innovative approaches to health and safety.
- Ensure that all personal protective equipment and safety are used while working  
Emphasis on concepts related to occupational safety and awareness of it through the occupational safety technician in the workplace
- There can be no substitute for safety and common sense



#### Hierarchy of Controls

